主 日 崇 拜 程 序


2019 年 4 月 28 日   早上 11 時正

Sunday Worship 
　
　
28. April 2019 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  耶和華是愛








2.  一生一世








3.  與神同行






4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  45：5 - 8




Scripture reading s
*  新約： 彼得前書 1 Peter  1：3 - 9



6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《我怎樣面對死亡？》




Sermon
*  Topic：《How do I cope with my own death？》




*  經文 Verses：1
哥林多後書 2 Corinthians 5：1 - 10  


7.
回應詩歌  Hymns
*  與神同行






8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：哥林多後書 2 Corinthians 5：1 - 10  
　


5:1  我們原知道，我們這地上的帳棚若拆毀了，必得神所造，不是人手所造，

在天上永存的房屋。5:2  我們在這帳棚裡歎息，深想得那從天上來的房屋，


好像穿上衣服；5:3  倘若穿上，被遇見的時候就不至於赤身了。5:4  我們在

這帳棚裡歎息勞苦，並非願意脫下這個，乃是願意穿上那個，好叫這必死的被

生命吞滅了。5:5  為此，培植我們的就是　神，他又賜給我們聖靈作憑據。

5:6  所以，我們時常坦然無懼，並且曉得我們住在身內，便與主相離。

5:7  因我們行事為人是憑著信心，不是憑著眼見。5:8  我們坦然無懼，

是更願意離開身體與主同住。5:9  所以，無論是住在身內，離開身外，

我們立了志向，要得主的喜悅。5:10 因為我們眾人必要在基督臺前顯露出來，
叫各人按著本身所行的，或善或惡受報。





******************************************************************



代禱事項  Prayer Requests：




→
為馬爾默教會一個姊妹的丈夫腦瘤手術的康復和化療禱告，求主安慰，醫治。

Pray for the rehabilitation and chemotherapy of a sister's husband in Malmö after 



his surgery for brain tumor, asking the Lord to comfort and heal.



→
為斯里蘭卡恐怖襲擊的死傷家庭和災後救助禱告，求主安慰，賜信心和希望。

Pray for the affected families and disaster relief after the terrorist attacks in Sri Lanka, 

and ask the Lord for comfort, faith and hope in hearts of people and the nation.


→
為北歐聯合夏令會的籌備工作和所有服事的同工，求主賜僕人的心，



謙卑學主榜樣。 Pray for the preparations for the Nordic Joint Summer camp,



and all the co-workers to have the servant's heart and to follow humbly the 



example of the Lord.the summer camp asking the Lord to provide and lead.


家 園 訊 息  Announcement







歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜， Welcome to the Sunday worship service！ 


→
感謝週六來教會大清掃的弟兄姊妹，特別感謝教會房屋管理的同工們，



請大家繼續為教會場地的未來禱告。Thank to the brothers and sisters who 



have been cleaning up in the church on Saturday, and especially to the co-workers 


　
of the house management. Please continue to pray for the future of the church building.


→
下週崇拜後在一樓有長者以諾團契聚會，歡迎參加。主題為：看似最輕易


得勝的爭戰 - 上集，約書亞記 5章13節至6章27節。After the worship next 



Sunday, there will be monthly meeting for  the elderly Enoch Fellowship on the 


　
first fl. Title as: A battle that ostensibly easy to win (Ch. 1) from Joshua 5:13 to 6:27)


→
下週主日崇拜後，教會將舉行臨時會友大會，為聘用徐伊樂（Enoch）弟兄



投票，邀請所有會友儘量參加，實有困難可委託其他會友投票。On May 5th, 

the church will hold a temporary members meeting to vote for Brother Enoch.


→
從5月5日開始，傳道部將在崇拜後為中文班家長安排一個休息區，在他們



等候孩子的時候有機會吃點茶點，彼此認識，談談子女教育問題。下周因



有臨時會友大會，家長休息區從13.00-14.00在三樓進行，請大家關心，



鼓勵家長參加。From May 5th and on, the Ministry of Evangelism will set up a



resting place for Chinese class parents after worship where they will be able to 



have some refreshments and get to know each other. Next week, due to the 



members meeting, it will start on the third floor from 13.00-14.00. 




Please encourage parents to participate.
　
　
　
　


→
2019年奧斯陸堂同工退修會將於5月31 - 6月1（週五-週六）繼續在Hamar



        (Hedmarktoppen)舉行，有三分二的時間有靈性和團隊建立，三分一的



時間討論如何在小組和團契實際落實教會使命和異象。邀請所有參與



事奉的同工參加，事工部門負責人，團契負責人，小組長必須參加。



報名負責人，黃漢林弟兄，Monica姊妹。報名費用為 300 克朗/每人



(教會另外補助一半)。即日起開始報名，報名截止日期，2019年5月12日。



This year's co-worker's retreat will be held on the Hedmarktoppen  (Hamar) from



      31.05-01.06 as last year. 2/3 of the time will have team building and devotion,



1/3 time will be the discussion about how to implementation the church vision 



in small groups and fellowship activities. Registration contact  brother Hanlin Huang



and sister Monica.Registration fee, 300 nok per person (church will pay another half). 

Registration deadline, 12th May, 2019.        All who serve in the Church are welcome, 


　
but leaders of groups and ministry departments are must.
　
　


→
今年夏令會的日期是：7月15-21日，主題：共創美好家園。主堂講員為



美國的黃子嘉牧師，及黃鄧敏師母，下午專題是來自香港的兒童及情緒



輔導專家馬君蕙小姐。參加者報名日期 4月 28日-5月5日，報名聯繫人



池美娟姊妹， 聯絡電話：96851163，電郵：Dalitaza_@hotmail.com。



報名費轉帳帳號：1207.44.92337，用戶名 Shan Jiang。The date of this 



summer camp is July 15-21, the theme: Building a beautiful family. The main 



lecturer is Pastor Huang Zijia and his wife from the United States . The afternoon 



topic is from Miss Ma Junhui from Hong Kong, who specialized in child emotional 



counseling. The registration for participants is April 28th - May 5th.                 Registration 



contact person: Meijuan Chi, Tele, 96851163，Email: Dalitaza_@hotmail.com. 


　
Account for registration fees: 1207.44.92337, account name, Shan Jiang. 


→
北歐華人基督教會舉辦會徽設計活動將徵集時間延長至2019年4月30日，徵集

方式不變，有興趣參加的弟兄姊妹請與唐宛男姊妹 (tangwannan@hotmail.com) 

聯繫索取更新過的參加信息。The call of the NCCC logotype design will be



prolonged until 30th April, 2019. For those who are interested in participation, please
　
contact Sister Wannan Tang for updated information (tangwannan@hotmail.com).


→
加拿大短宣隊將於5月15日-21日到貝根，21-29在奧斯陸短宣，並在兩地



舉辦兒童聖經營（VBS）, 請代禱，並鼓勵孩子參加。The Canadian 



Short-Term Mission Team will visit  Bergen on May 15-21, Oslo on 21-29, and 


　
they have VBS in both places. Please pray and encourage your children to participate.


→
宣教活動：崇拜後，1點半至3點半。主題是”為都市人禱告” 活動。



主要是用國語和英文。負責人Ivy傳道。參加者請留意穿舒適衣服及鞋，



因活動其中一部份是在市中心，需要走動。Whole church mission activity - 



Pray for the people in the city after worship, 13:30- 15:30. Language: Both 



Chinese and English. Activity leader：Pastor Ivy. Remember to wear suitable 



shoes and clothes, bacause we are going to walk around city.
→
財政近況：5月中前约有40萬的支出，但銀行現存款(今天)只有18萬7仟元。

其中屋租5月10号就要交28萬, 請代禱。
　
　
　
*
陳牧師/Ivy傳道 與北歐教牧團一起參加4月28日-5月2日在英國COCM舉辦



的全營教牧同工退修會。Pastor Chen / Ivy preached will with the Nordic pastoral 



group to participate in the pastoral retreat held in COCM, UK from April 28th to May 2nd.
